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3r. ApROVACIÓ DE pROJECTES I COmpROmISOS DE LES OBRES 
INCLOSES ALS pLANS pROVINCIALS pER A 2009.  S’adona al Ple 
de la  inclusió en el Pla Provincial d’Obres i Serveis per al 2009 de les 
obres següents:
Nº 75. Adequació de local Existent para Ludoteca.
Nº 76. Adquisició de retrocargadora. (Mas d’en Rieres)
Nº 77. Adequació i Pavimentació del Mas de Trullet en el mas d’Abad.
Nº 78. Adequació i Pavimentació de camins del Mas d’en Romeu en el 
Mas d’en Ramona.
A l’efecte de completar l’expedient es proposa l’adopció dels següents 
acords: 
1/ Ratificar la sol·licitud de delegació  en aquest Ajuntament per a la 
licitació de les mateixes.
2/ Comprometre’s a aportar la quantitat que figura com a aportació 
municipal a càrrec de la partida de despeses 9.76100 del pressupost per 
al 2009, aprovat pel Ple en sessió de data 27 de març de 2009.
3/ Autoritzar expressament al Sr. Alcalde per a la firma de tots els 
documents que fóra necessari per a l’execució d’aquests acords.      
4/ Nomenar per a la direcció de les obres a l’Arquitecte Superior D. Jorge 
Gómez Meliá i l’Arquitecte Tècnic D. Tomás José Lafuente Ripollés.

El portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà diu que des de fa dos anys 
manifesten les seues queixes perquè creuen que el debat no s’ajusta a la 
legalitat i llig els articles 92 i 94 del ROF i creu que no es desenvolupe el 
ple  segons la regulació d’aquests articles.

El Sr. Alcalde  diu que és una interpretació del Sr. Miguel Zaragozà, 
que sempre que cal es fa debat i també puntualitza que el Ple el dirigix 
l’alcalde. També li recorda al Sr. Miguel Zaragozà les vegades  que l’ha 
deixat intervindre abans d’iniciar l’ordre del dia,  i sempre el primer que 
parle després de la lectura de l’ordre és el Sr. Zaragozà.

El Sr. Zaragozà diu que demanarà informe del secretari per escrit.

El Sr. Alcalde diu que s’està seguin la dinàmica, en els plens, que 
s’ha portat sempre en les anteriors legislatures, s’ha fet de la mateixa 
manera.

El Sr. Zaragozà demana que se faja segons la legalitat vigent.

El Sr. Viol diu que el contingut dels articles que ha llegit el Sr. Miguel 
Zaragozà deixa clar que el debat es fa si es promou, i si no hi ha debat 
no es fa la votació. També comenta que si el Sr. Zaragozà pense que 
es vulnera la legalitat que presente un recurs de reposició i després un 
contenciós i serà un Jutge qui decidisca, perquè si el Secretari fa un 
informe sols dirà lo que diu la Llei perquè en definitiva aquest assumpte  
és un problema d’interpretació.

El Sr. Alcalde fa una explicació dels projectes inclosos als Plans 
Provincials.
El Sr. Zaragozà diu que ratifiquen que estan a favor dels plans provincials 
però que mentre hi haja masos en els quals viuen persones tot l’any i no 
tinguen el pati urbanitzat, creuen que és prioritari a pavimentar camins 
que van a masos en el quals no viu ningú i per això s’abstindran, i no 
volen pensar que en el criteri seguit per triar els camins a pavimentar hi 
haja cap tipus de favor en el criteri per a triar els camins.

El Sr. Alcalde diu que s’han triat els que ha cregut convenient l’equip de 
govern i que les acusacions velades que fa el Sr. Miguel Zaragozà no li 
cauen de nou i a més són de prou mal gust i no fan al cas.

El Sr. Sales Sales diu que el Sr. Miguel Zaragozà ha anomenat alguns 
masos habitats tot l’any, com la Coloma i Mas de Carruano, i li comenta 
al Sr. Miguel Zargozà que per al mas de Carruano i per al mas de 
l’Hereu  ja s’han demanat altres subvencions, que la que es va demanar 
l’any passat ens la van denegar i que enguany esperem que no ens la 
deneguen. Respecte al mas de la Coloma li comenta que també passa 
el mateix, que ja l’hem demanada vàries vegades per portar la llum i 
que ens l’han denegada. El Sr. Sales Sales li comenta que espere que 
enguany que s’ha tornat a demanar se’ns concedisca. El Sr. Sales Sales 
comenta altres aspectes que s’han tingut en compte a l’hora de triar 
camins per asfaltar i li diu al Sr. Miguel Zaragozà que els criteris que 
s’han seguit no responen a cap favoritisme tal com ell ha apuntat, que 
sempre s’ha d’adoptar un criteri. I es pot tindre en compte per altres 
subvencions, però per a cada cas s’ha de triar.

El Sr. Zaragozà Julian diu que es parlava del pati del mas al barranc de 
Bunyol i al d’Evaristo.

El Sr. Viol diu que el Sr. Miguel Zaragozà no ha donat la informació tal 
com és, i explica que els masos de la partida de baix no poden entrar en 
els plans provincials ja que no estan definits com a nuclis de població. 
Comenta al respecte que  els nuclis de població definits i que consten 
així en la Diputació estan tots a la partida de Dalt. També comenta que si 
haguera habitants suficients a la zona de baix, esta  es podria incloure i fer 
les gestions davant Diputació per tal  de considerar-la unitat de població, 
cosa que ja s’està mirant. També li comenta al Sr. Juan Zaragozà que 
quan parle de pati que és el que vol dir, que ho definisca. 

El Sr. Zaragozà Julian diu que per pati entenen el tram de camí davant de 
l’edifici del mas, i que es deuria prioritzar urbanitzar el pati dels masos on 
viu gent, siga camí o no.

El Sr. Sales Sales diu que  són diferents criteris i és difícil valorar el 
més urgent, que en totes les legislatures anteriors s’han fet masos i 
camins buscant un equilibri, ara s’està fent el mateix, intentar buscar un 
equilibri.

El Sr.  Miguel Zaragozà diu que fins ara gairebé tots els camins que s’han 
asfaltat es dirigien a masos habitats, i després s’han fet els patis, i que 
per saber la definició de pati en cada mas ho saben.

El Sr. Sales Sales li diu al Sr. Miguel Zaragozà que quan parle de que no 
tots els camins van a masos asfaltats no és aixina i li comenta que li fique 
l’exemple d’un dels camins que va asfaltar en la seua legislatura, el camí 
de la Lloma, que no està habitat i que si parle de favoritismes tal vegada 
hauria de referir-se a aquest. 

Sotmessa la proposta a votació s’aprova, per cinc vots a favor, del Sr. 
Alcalde i el grup JNP, i quatre abstencions del Grup Popular.


